The climate of Great Britain

The climate of any country depends on its geographical position. Great Britain is situated on the British Isles. The British Isles lie to the west of the continent of Europe. 

The total land area of the United Kingdom is 244,000 square kilometres. The mountains are in the west and north of the country. There are lowlands in the south and east. There are many rivers in Great Britain but they are not long. The western coast of Great Britain is washed by the Atlantic Ocean and Irish Sea. The eastern coast is washed by the waters of the North Sea. The English Channel, which is 32 kilometres wide, separates the south-east of Great Britain from France. So Great Britain is surrounded by water. Not far from the British Isles there is warm Golf Stream. All these facts influence the climate of the country. 

The climate of Great Britain is mild, temperate and wet. In the country it is not hot in summer and it is not very cold in winter. Spring is very beautiful season because everything is covered with flowers. Autumn is wet and cool. In January average temperature is from 3 to 7 degrees below zero and in July it is from 16-17 degrees above zero. It often rains in Great Britain. It does not often snow in Great Britain. The weather changes very quickly. In the morning it may be shining brightly and in the afternoon it may rain. That is why radio and television inform people about weather forecast very often. The British joke "In other countries it is climate, in Britain we have weather." 

Перевод текста: The climate of Great Britain 

Климат любой страны зависит от ее географического положения{позиции}. Великобритания расположена на Британских островах. Британские острова лгут западу континента Европы. 

Полная область земли Великобритании - 244 000 квадратных километров. Горы находятся в к западу и к северу от страны. Есть Среднешотландская низменность на юге и востоке. Есть много рек в Великобритании, но они не длинны. Западное побережье Великобритании вымыто Атлантическим океаном и Ирландским морем. Восточное побережье вымыто водами Северного моря. Ла-Манш, который является 32 километра шириной, отделяет юго-восток Великобритании из Франции. Таким образом Великобритания окружена водным путем. Недалеко от Британских островов есть теплый Поток Гольфа. Все эти факты влияют на климат страны. 

Климат Великобритании является умеренным, умеренным и влажным. В стране это не горячо летом, и это очень не холодно зимой. Весна - очень красивый сезон, потому что все покрыто{охвачено} цветами. Осень влажна и прохладна. В январе насчитайте температуру - от 3 до 7 ниже нуля степеней{градусов}, и в июле это - от 16-17 степеней{градусов} выше ноля. Часто идет дождь в Великобритании. Это не часто идет в Великобритании. Погода изменяется очень быстро. Утром это может сиять ярко, и днем может идти дождь. Именно поэтому радио и телевидение сообщают людям о прогнозе погоды очень часто. Британская шутка "В других странах, это является климатом, в Великобритании, мы имеем погоду."

